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1. Schválení programu 11. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – zahájil zasedání AS ČVUT. Návrh programu je stejný jako v pozvánce s doplněním 2 bodů. Prvním je schválení vnitřních předpisů 

FEL, které opomněli ve středu přidat. Další bod je souhlas s věcným břemenem. Podkladové materiály jsou na SharePointu. 

Usnesení 11-01: AS ČVUT schválil program 11. zasedání s přidáním bodů 8. Vyjádření souhlasu..., a 12. Schválení ŘDS FEL.  
Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 35-0-1 Usnesení bylo přijato.   

2.  Informace rektora  

Rektor – má 4 body, o kterých chce mluvit. První je informace o jeho návštěva u prezidenta, kde byl v pondělí odpoledne. Znají se dlouho, dělal mu 
konferenci v senátu, když končil jako velitel NATO. Dohodli několik věcí, které jsou důležité. jednak přijal pozvání na ČVUT k několika 
příležitostem. Proběhne tu jednání, kde se sejdou i s náčelníkem generálního štábu a budou řešit strukturu budoucích programů obrany. Dále přijal 
pozvání na seminář a nastartování reaktoru na FJFI. Jako třetí bod na příští pololetí přislíbil záštitu a účast na konferenci o resilienci ve spolčenosti o 
AI, cybersecurity a hrozbách. Máme bohatý program, kdy ho tu budeme mít. Vidí nás jako silnou technologickou podporu státu a zná nás podrobně 
a byl na diskusi dobře připraven. Informoval ho o tom, jak 1.12. rozběhli strukturovaný dialog s armádou, což je příprava na budoucí jednání. Také 
informoval o plánech, které jsou směrem k růstu kvality a diskutovali i to, jak místní systém brzdí potenciál rozvoje univerzit. Proběhne analýza o 
kolik systém brzdí a jestli by stálo za to ho měnit. Mluvili o dalších pokročilých technologiích, co na ČVUT zkoumáme. Můžeme se těšit na hodně 
úzkou a přímou spolupráci, pro něj je kvalita vzdělávání také velká priorita a v tomto ohledu to bude zajímavá interakce a má i zájem o další strategické 

směry. Otevírá se nám možnost komunikace směrem do sféry, která je úplně jiná.  

Druhý bod jsou informace z ČKR, co proběhla v minulém týdnu. Tam diskutovali záležitosti financování, informace k novele vysokoškolského 
zákona, co leží teď v legislativním výboru vlády a půjde do sněmovny. Předpokládá se schválení do půl roku. Dostalo se jim do ruky také výsledky 
jednání repre komise na MŠMT. Pokud jde o ukazatel C, který je financování doktorandských stipendií, tak tam máme víc, než jsme měli v roce 
2022, což je poslední z pěti let, z jejichž průměru se počítá, kolik bychom měli dostat. Algoritmus nám trochu přidal na 139 milionů. DKRVO je 
kolem 40 milionů (jedná se o odhad nárůstu pro ČVUT, pozn. taj.), pak je tam ukazatel F, který se podpoří v příštím roce, tam přijde 68 milionů, 
které budou použity podle algoritmu na nejslaběji honorované části univerzity – FD, MUVS a trochu UTVS. Tohle je rámec toho, co můžeme 
očekávat finančně navíc oproti tomu co jsme měli letos. Poté na ČKR taky byl prezident, diskutovali s ním podfinancování sektoru, problémy s 
vízovým programem student, kde ministerstvo chce zavádět hranice na průchodnost studentů, kterou nemůžeme garantovat. Prezident ČKR v této 
věci podpoří. Pak řešili roli vysokých škol v různých sférách ve světě. Není to jen vzdělávací a výzkumná role, ale je o kontext pro společnost. Byla 
to zajímavá debata. Poté jim prezentovali výsledky programu Eurostudent, kde bylo srovnání mezi 2019 a 2022 a ukazuje se tam neblahý faktor, že 
během této doby přibylo zdravotních problémů studentů, psychických problémů až dvojnásobně. Když se k tomu připojí to, co víme o středních 

školách, tak nás čeká složitý úkol, jak se s tímto vypořádat a jak pomoct mladé generaci, která tu je nebo bude přicházet a vypadá to čím dál hůř.  

Třetím bodem je politika ministra. Jeho cílem je, aby se sjednotily tarify napříč univerzitami na pozice, bude to vyžadovat změnu vnitřního mzdového 
předpisu, ale k detailu se k tomu vrátíme, jak to řešit. S děkany nad tím intenzivně přemýšlí. Poslední bod je informace k přípravě metodiky. S děkany 
na tom intenzivně pracují a měli už pět schůzek. Principy finišují, včera byla poslední schůzka. Debatují i nové formulace toho, jak pracovat s 
příspěvkem v kategorii C, doktorandským, a rozhodli se, že chtějí ještě analýzu dopadů. 2.1. se nad ní sejdou a odsouhlasí si principy. To bude základ 
toho s čím budeme dál pracovat při lednové formulaci textu metodiky. Principy půjdou do kolegia 8.1. a pak se dostanou do rukou senátu. Plánuje se 
mimořádné kolegium hned jak se dopíše text metodiky a současně to pak půjde do AS. Lednový senát by s tím mohl už pracovat a teoreticky to 
schvalovat. Pozval přítomné na akce na počátku roku. Bude výstava ukrajinských fotografií, kterou pomáhal organizovat P. Ripka. Bude 10.1. v 
Betlémské kapli, zahájení je v 16:00. Den předtím bude novoroční koncert v Rudolfinu. Jsou rezervovaná křesla pro AS. Kdo nechce jít, ať dá vědět 

L. Orgoníkové, aby se daly lístky distribuoval dál zájemcům. Poslední věc je ples na Žofíně 17.2.  

V. Holuša – jestli je v plánu zvýšení kapacit CIPSu vzhledem k dané analýze. Rektor – ano, je to v plánu, chtějí zvyšovat i prostory. Je nepochybné 
že je potřeba s tím pracovat. Dá se předpokládat i postupný finanční nárůst. Mají to na mysli. Jak rychle to bude je složitější ale mají to na mysli. J. 
Janoušek – na zasedání AS jednou za čas bývá ředitelka CIPS a ostatní vedení CIPS. Bylo by vhodné, aby na lednovém zasedání byly pozvány a 
sdělily přesně informace týkající se činnosti a problémů. Přímé informace jsou nejlepší. Rektor – před týdnem bylo 20 let CIPS výročí a bylo tam 
hezky prezentováno, co všechno s tam odehrává. 

3. Schválení Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností ČVUT za roky 2018-2022 

P. Hájek – Zpráva o vnitřním hodnocení kvality se zpracovává jednou za 5 let a ty další 4 roky se dělají dodatky. Tentokrát schvalujeme zprávu, 
která je po 5 letech komplexněji inovovaná, a to spočívá hlavně v tom, že se aktualizovala struktura, tak aby to dopovídalo vnitřním předpisům. 
Základní struktura zprávy je velmi podobná. Zprávu zpracovali do konce června, pak se jednalo ve vedení, kolegiu a dostali k dispozici před 14 dny 
připomínky od senátu. Připravil k nim komentář o vypořádání. Na minulé schůzi šlo vidět, že tato zpráva byla v předložených materiálech a 
připomínky byly vypořádány. Protože se zpráva neprojednala využili to a znovu prošli připomínky a udělali ještě úpravu v tabulkách 15 a 16, které 
byly doplněny o další sloupec, kde je proveden průměrná neúspěšnost na jednotlivých součástech. V současné době je v podkladech poslední verze 
zprávy i s posledními úpravami, které reagují na připomínky a včetně toho připomínkového listu. Ten list vypořádaných připomínek obsahuje 10 
položek a je tam uvedeno, jak byly vypořádány. Formální byly opraveny, některé byly vypořádány komentářem, nebylo možné dělat 
několikastránkové komentáře. U některých vypořádání bylo napsáno jako “bude analyzováno a bude zahrnuto do dodatku”, jelikož vyžadují 

zpracování a analýzu a nechtějí teď přidávat do zprávy informace které nebudou správné nebo relevantní.  

J. Janoušek – většinu připomínek měl P. Ripka. Připomínky byly vypořádány tak, jak bylo popsáno. Zpráva se vylepšila a bude se určitě ještě 
vylepšovat příští rok. V RVH jsme zaznamenali témata, kterým se budeme věnovat, ale potřebují analýzu, aby se mohla promítnout do zprávy ve 
formě konkrétních informací. Zprávu jsme jednali v komisi, V. Hlaváč posílal odkaz na sdílený dokument. P. Hájek – přišlo mi nešťastné, že dostali 
hotový zalomený text. Navrhuje, že by ten proces mohl být upraven tím, že se budou snažit do konce června zprávu zpracovat a pak bude předána k 
projednání do kolegia, senátu atd. aby bylo možné se k ní vyjádřit. Do poloviny srpna tak dostanou informace, na kterých budou moct pracovat. Pak 
bude možné do dokumentu zapracovat všechno a bude moct být schválen. Tentokrát to bylo narychlo a tolik se toho s některými připomínkami udělat 
nedá. J. Janoušek – mluvilo se o procesním postupu a AS bude rád za čistý text, jakmile bude v nějaké beta verzi těsně před schvalováním v RVH. 
Ten je typicky v červnu a dohodli se, že až bude k dispozici tak se předá AS a v komisi během prázdnin mohou být připomínky.  P. Ripka – je s 
vypořádáním připomínek spokojen. Proběhla diskuse ohledně vyjasnění - P. Ambrož, P. Hájek. I. Jex – potvrdil, připomínky které přišly, vzali velmi 

https://campuscvut.sharepoint.com/:u:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Zprava%20o%20hodnoceni%20kvality.url?csf=1&web=1&e=Fb2WWU
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vážně, přispívají k tomu, k čemu zpráva má být a co je úloha RVH. Byly tam věci, které ho nenapadli, že tam mají být a v budoucnu tam budou. Rádi 
se o pomoc obrátí na autory dotazů, aby pomohli. V RVH nebyla pochybnost o tom, že ta zpráva není dokonalá, ale vnímají, že m dávat zrcadlo 
procesům, které na ČVUT jsou a každý má zájem na tom, aby tady bylo a bylo správně nastavené. V. Čuba – poděkoval za zprávu. Je velmi užitečná 
a je dobře že se průběžně doplňuje. Je to ale užitečný nástroj pro proděkany. J. Janoušek – je tam hodně témat, kde je potřeba dělat podrobnou 
analýzu dat z celého ČVUT je to takový evergreen. Zmínka o informační podpoře je další celkové téma k tomu, jak na ČVUT budeme moct s pomoc 
informačních systému tato data shromažďovat a mít a získat z nich další data. 

Usnesení 11-02: Akademický senát ČVUT schválil předloženou “Zprávu o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a nimi souvisejících 
činností ČVUT za roky 2018–2022” 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 36-0-1 Usnesení bylo přijato.   

4. Schválení Strategického záměru MÚVS 
V. Dvořáková – poděkovala za připomínky, které zazněly minule. Pozměněnou zprávu mají k dispozici. Z jednání minule si odnesla 3 hlavní otázky, 
které vyplynuly. První věc byla že pokud dojde k transformaci na fakultu musí to projít analýzou odborné kvality. Druhá věc, která byla podstatná se 
týkala toho, že transformace není ve strategickém záměru ČVUT a pokud by k ní mělo dojít musela by proběhnout diskuse o tom, jestli to tam přidat. 
Třetí je že by bylo vhodné, aby se to projednalo na kolegiu děkanů. Přistupovala k tomu tak, že AS ČVUT je mateřský senát MÚVS. Projednali to a 
děkani zastávali názor, který se shodoval s tím, co tu zaznělo. Upřesnili tedy jak by se postupovalo, provedla by se odborná analýza z hlediska 
standardu kvality. Finanční a administrativní náročnost k tomu také patří. Tato analýza by se pak předložila a rozhodlo by se, jestli se má transformace 
dát do strategického záměru ČVUT. Pokud by se s tím souhlasilo přistoupil by ústav k transformaci na fakultu. Je to otevřená otázka, je to pro ni 
důležitá v tom, že mají jasné domácí úkoly, které musí splnil a je na nich v jaké podobě to pak předloží. ČVUT je ten orgán který rozhoduje. Rektor 
– diskuse na kolegiu byla kratší ale podobně bohatá, jako byla posledně na zasedání AS. To, co z toho vyplynulo a co ředitelka navrhuje s tím, že se 
udělá analýza pro další strategické plánování dává plný smysl a zprávu podporuje. V. Hlaváč – napsal email do komise, že doporučuje projednání 
s tím, že všechny připomínky, které byly, zazněly a text je vstřícný a otevřený. Z komise se nikdo nevyjádřil a komise KRK podporuje. V. Dvořáková 

poděkovala za schválení s diskusi. Popřála všem hezký advent a hezké svátky. 

Usnesení 11-03: Akademický senát ČVUT schválil předložený “Strategický záměr MÚVS”. 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 34-0-2 Usnesení bylo přijato.   

5. Schválení Čerpání vyjmenovaných částí rozpočtu od 1. 1. 2024 
Z. Škvor – jako každý rok se objevují žádosti o umožnění čerpání některých kapitol rozpočtu od začátku roku. Podporují se z nich lidé, kteří chtějí 
dostávat výplaty nebo se z nich podporují projekty například s Taiwanem. Žádá o to, aby tyto kapitoly mohly být schváleny předem nebo alespoň 
půlka, pokud s tím bude problém. Detaily může poskytnout dále. J. Janoušek – toto schválení čerpání z fondu budoucnosti a dalších součástí rozpočtu 
schvalujeme každý rok takto předem. P. Ripka – na komisi se o tom bavili a podporuje to. Jediný problém je, že v usnesení z října se AS usnesl, že 
čerpání vyjmenovaných částí rozpočtu může být povoleno až po poskytnutí konkrétních dokumentů, které zatím nedostali. V této souvislosti navrhuje 
omezit fond budoucnosti na 30 milionů. Rektor – ta podpora fakult pod průměrem v metodice nebude tímto způsobem příští rok. Z. Škvor – takto 

to vyhovuje. Usnesení bylo upraveno podle výstupů hospodářské komise. 

Usnesení 11-04: AS ČVUT schválil pro finanční rok 2024 čerpání Fondu budoucnosti do výše 30.000.000 Kč a Rezervy na podporu výzkumu, 

vývoje, umělecké a tvůrčí činnosti v rozsahu dle Metodiky rozpisu příspěvků a dotací přidělených ČVUT a oddělení prostředků na 
mimonormativní financování pro rok 2023 schválené dne 29. 3. 2023. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 36-0-0 Usnesení bylo přijato.   

6. Schválení Rozpočtu ČVUT pro rok 2023 a Střednědobého výhledu rozpočtu pro období 2024-25 

Rektor – nemáme tu kvestorku a na hospodářské komisi být nemohl. Rozpočet je postaven na tom, co dodaly fakulty v oblasti normativní. 
Mimonormativní stojí na tom, jak se dohodli, že mimonormativ poběží. Na komisi byly dotazy technického charakteru, které se neúčastnil, ale 
kvestorka říkala, že došlo k vyjasnění a projednání záležitostí. Návrh komise abychom naložili s úroky a středisku škola rozpise se projednal včera s 
děkany a dohoda je taková že co je tam za letošní rok bychom rozepsali na součásti podle toho, jak je to v rozpisu na normativní i mimonormativní 
v poměrech jaké tam jsou. To, co je z roku 2022 to děkani ví, že tam je. Je to asi 16 milionů, vrátíme se k tomu, jak s tím naložit a ty tam zatím 
zůstanou. letošní se rozepíšou v tomto roce před zdaněním tak, aby byly na součástech a pomohly řešit komplikovanou finanční situaci, která letos 
byla. To je návrh, který s děkany probrali. P. Ripka – potvrzuje, že tohle byla největší záležitosti, ostatní připomínky k rozpočtu byly menšího 
charakteru. Komise se usnesla rozpočet podpořit. Jsou tam kromě těch úroků dvě otázky, kde by chtěli doplnit usnesení. První je, že nebyly dodány 
podrobné rozpočty součástí. Palčivost této záležitosti je menší, protože už se s tím nic nenadělá, ale doporučuje rozšířit usnesení o dodatečné 
předložení rozpočtů. Druhá je investiční část rozpočtu, kde poukázali na to, že se schválil rozpočet 2022 a tam byla na rekonstrukci budovy B částka, 
která se lišila od té současné. Kvestorka konstatovala, že finální částka se ještě řešit a dopočítává v rámci studie proveditelnosti, a ještě se bude měnit. 
Rozdíl částky, na kterou jsou nalezené zdroje je velká, takže navrhují a odhlasovali, aby bylo doprovodné usnesení. Rektor – poslední věc má svůj 
vývoj, který je bezprostřední. Před chvíli podepsali projekt, který odeslali na eko fond. Tento projekt je potřeba aby se dala sepsat studie 
proveditelnosti. V rámci tří výzvy jsou další finance. Pak jsou peníze z dotace a 90 milionů naší spoluúčasti. Finanční prostor se vylepšil a pořád se 
o tom bude jednat s děkany. Ještě se přepočítává cena, protože ceny materiálů i prací postupně klesají a pořád tam hapruje DPH. Dál se možná zmenší 
ten gap kvůli tem cenám materiálu. J. Janoušek – podrobná diskuse proběhla na komisi.  

K. Pilná – jaké jsou změny od verze 1? Nejsou tam nijak zobrazené. Jsou špatně nastavené přístupy a momentálně může předložený dokument 
upravovat. J. Janoušek – potvrdil, že jsou nastaveny špatně přístupy. Reportoval to na VIC helpdesk v pondělí a doteď to nebylo napraveno. Rektor 
– nemá informace o změnách, které tam probíhaly. Neví, jestli něco vyplynulo z jednání komise. Pokud jsou to 2 totožné kopie, tak ke změnám 
nedošlo. P. Ripka – objevila se tam včera v poledne nová verze. Nepodařilo se mu najít změnu, ale neví, jestli jsou to totožné dokumenty. Nejsou 
tam změny, které reflektují připomínky komise. J. Janoušek – AS schvaluje pouze dokument, který je přeložen na SharePointu. Předložení 
dokumentu provádí rektorát a pokud není na SharePointu předložený materiál, o kterém tu diskutujeme a je tam jiná verze, pak neví, jak to vyřešit. 
Nejlepší by bylo, aby rektorát doplnil do konce zasedání materiál a vrátíme se k tomu. Rektor – jsou to obsahově stejné věci. Vybral jako předloženou 
verzi tu, která šla do hospodářské komise. J. Vokřínek – chtěl se zeptat, kterou verzi schvalujeme. Požádal o smazání té druhé. J. Janoušek – 

https://campuscvut.sharepoint.com/:u:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Strategicky%20zamer%20MUVS.url?csf=1&web=1&e=zk2v9f
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Uvolneni%20prostredku%20rozpoctu%202024?csf=1&web=1&e=A8iP2j
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Rozpocet?csf=1&web=1&e=ivkAth
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standardně se hlasuje o poslední předložené verzi, ale nemusí tomu tak být, pokud se to explicitně určí a řekne. V usnesení musí být napsáno,  o 
kterou verzi se jedná. A. Černá – mohli bychom to exportovat do PDF, aby nemohlo tak jednoduše dojít k editaci. J. Janoušek – je to excel, takže 
neví, jak by to PDF dopadlo. J. Vokřínek – excel se dá zamknout proti editacím, to by mohla být dobrá praxe pro příště. K. Pilná – jediný rozdíl je 
přidání 3 prázdných listů. Příště by bylo dobré to vyřešit. D. Matějovská – je viníkem 3 prázdných listů. Proběhla diskuze ohledně verze dokumentu 
a znění usnesení. Proběhla diskuse ohledně znění doplňujícího usnesení. 

Usnesení 11-05: Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2023 ve verzi 

"Rozpočet_CVUT_2023_verze1" ze 4. 12. 2023, 14:17 min., a Střednědobý výhled rozpočtu pro období 2024-25 s tím, že podrobné rozpočty 
mimofakultních součástí budou předloženy dodatečně. 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 37-0-0 Usnesení bylo přijato.   

Usnesení 11-06: Zahájení realizace investičních akcí nad 100 milionů Kč je možné pouze za předpokladu zajištění finančních zdrojů a 
podléhá schválení AS ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 35-0-1 Usnesení bylo přijato.   

7. Doplnění Rady pro vnitřní hodnocení ČVUT 

J. Janoušek – RVH byla rozšířena o 3 členy. Jednoho navrhuje rektor z řad studentů, jednoho VR a jednoho navrhuje AS ČVUT. VR pořád kandidáta 
nevybrala. AS bude hlasovat o jednom návrhu, který přišel od členů AS. Rektor – z jeho strany je to návrh studentského člena. Nominaci obdržel od 
studentské komory. Byly diskuse kolem publikační činnosti a podobně a reflektuje tuto nominaci a dává ji jako svoji. Je to o velké práci, která v RVH 
je a s profilem kandidáta se mohli všichni představit. J. Janoušek – nominovaný je Sebastian Nývlt. Informace o jeho osobě jsou na SharePointu. 
Proběhla diskuse o možném překryvu – rektor, J. Janoušek J. Sláma – upřesnil informace o délce působení členů RVH. P. Ripka – jestli by neměl 
mít publikační činnost. Rektor – ví, že kolega pracuje na reaktoru a je to jiný charakter práce. Co si ověřil je to kolega, který pracuje kvalitně. J. 
Sláma – návrhy na možné zástupce přišly skrze studentskou komoru. Sehnali potenciální nominanty, kteří by měli zájem. Byli 2 a studentské komora 
k nim nedávala stanovisko, rektor z nominantů vybíral sám bez stanoviska studentské komory. Rektor – trvá na tom, co je předloženo. Ne všechno 
je o publikacích, je to hodně o tom, aby mohl člověk pracovat v procesu RVH. Najít souběh někoho kdo je ochoten pracovat tak jak RVH pracuje při 
té zátěži která se tam dá očekávat, to je složité. K. Brůhová – ve statutu RVH v článku 2.1 se dočetla, že rada má 18 členů, ale na webu je že jich má 
15. Rektor – to se teď doplňuje. J. Janoušek – současná členka za studenty se vzdala svého členství a na lednovém zasedání bude AS doplňovat 

člena RVH za studenty. Momentálně je jich 14, doplňujeme 2 a další 2 budeme doplňovat v lednu. K. Brůhová – Ráda by upozornila na to, že s 
aktuálními obměnami v celé radě figuruje pouze jedna žena v tento moment. J. Janoušek – další je Jiříček z FEL. P. Ripka - O. Jiříček má 

publikace, je to bývalý vedoucí katedry fyziky a pracoval pro NAÚ. Byl také předsedou AS FEL. Agendu zná a může napomoci. Je to racionální 
člověk, který nemá rád velkou byrokracii. J. Janoušek – zná ho také a je to velmi rozumný a zkušený člověk. V lednu budeme hlasovat o 3 dalších 

návrzích. 

Usnesení 11-07: Akademický senát ČVUT vyjádřil souhlas s předloženy návrhem na jmenování Sebastiana Nývlta členem Rady pro vnitřní 
hodnocení ČVUT v Praze na funkční období od 1. 1. 2024 do 28. 2. 2026. 
Počet osob s hlasovacím právem: 34 
Hlasování: 18-6-10 Usnesení nebylo přijato.   
 

Usnesení 11-08: Akademický senát ČVUT vyjádřil souhlas s předloženým návrhem na jmenování prof. Ing. Ondřeje Jiříčka, CSc. členem 

Rady pro vnitřní hodnocení ČVUT v Praze. 
Počet osob s hlasovacím právem: 34 

Hlasování: 30-2-2 Usnesení bylo přijato.   

8. Delegování zástupců fakult ČVUT do Rady vysokých škol  
J. Janoušek – delegování zástupců do RVŠ jsme zahájili posledně. Dva návrhy jsou v SharePointu a jeden přišel emailem s tím, že AS FIT schválil 
tento návrh. Z FJFI je to doc. Sklenka. J. Janoušek – další je z FBMI doc. Mužík. J. Janoušek – další je za FIT člen AS doktor Olšák. Materiály 
nemá, ale jedná se o člena AS ČVUT. J. Janoušek – poslední nominovaný za FA je doc. Plicka.  

Usnesení 11-09: AS ČVUT delegoval do Rady vysokých škol za FJFI ČVUT doc. Ing. L'ubomíra Sklenku, Ph.D.  
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 32-0-1 Usnesení bylo přijato.   

Usnesení 11-10: AS ČVUT delegoval do Rady vysokých škol za FBMI ČVUT doc. Mužíka  
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 33-0-0 Usnesení bylo přijato.   

Usnesení 11-11: AS ČVUT delegoval do Rady vysokých škol za FIT ČVUT RNDr. Petr Olšák. 
Počet osob s hlasovacím právem: 34 
Hlasování: 29-2-3 Usnesení bylo přijato.   

Usnesení 11-12: AS ČVUT delegoval do Rady vysokých škol za FA ČVUT doc. Plicku. 
Počet osob s hlasovacím právem: 35 
Hlasování: 35-0-0 Usnesení bylo přijato.   
 

https://campuscvut.sharepoint.com/:u:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Doplneni%20RVH.url?csf=1&web=1&e=WEMUzx
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Delegace%20do%20RVS?csf=1&web=1&e=sSEEW9
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9. Vyjádření souhlasu – Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene mezi ČVUT v Praze a EG. D, a. s.  

Rektor – je to věcné břemeno které se týká výroby elektřiny na Herbertově. Je to standardní břemeno k položení kabelů. Musí to projít i správní 
radou a je to standardní postup. 

Usnesení 11-13: AS ČVUT v Praze se souhlasně vyjadřuje, aby České vysoké učení technické v Praze jako strana Budoucí povinná uzavřelo 
s EG. D, a.s., IČO: 28085400, se sídlem Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno jako stranou Budoucí oprávněnou Smlouvu o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene, jejímž předmětem je sjednání závazku smluvních stran uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene, 

kterou Budoucí povinná zřídí k tíži svého pozemku parc. č. 1394/11, 1394/12, 1394/9, 1397/1, 1397/4, 1507/1 v kat. území Herbertov, obec 
Vyšší Brod („Pozemek“), ve prospěch Budoucí oprávněné věcné břemeno, jež bude svou povahou osobní služebností energetického vedení a 

bude spočívat v právu Budoucí oprávněné umístit na Pozemku distribuční soustavu - zemní kabelové vedení VN včetně HDPE trubky, zemní 
kabel NN , uzemnění, kioskovou trafostanici a v právu ji provozovat, opravovat a udržovat, a za tím účelem vstupovat a vjíždět na Pozemek. 

Věcné břemeno bude zřízeno jako časově neomezené.  
Počet osob s hlasovacím právem: 35 
Hlasování: 33-0-2 Usnesení bylo přijato.   

10. Schválení vnitřních předpisů FD 
T. Doktor – předkládá 2 změny vnitřních předpisů FD ve kterých napravují historickou nesrovnalost která spočívala v existenci úřední desky. Jedná 
se o 3. změnu statutu a 4. změnu volebního řádu. Jediná změna v dokumentech je tato. V. Vymětalová – komise řešila materiály korespondenčně a 
doporučuje schválit. 

Usnesení 11-14: AS ČVUT schválil 3. změnu Statutu a 4. změnu volebního řádu AS FD.  
Počet osob s hlasovacím právem: 35 

Hlasování: 35-0-0 Usnesení bylo přijato.   

11. Schválení vnitřních předpisů FJFI 
V. Vymětalová – mluvila s děkanem, ten se omlouval. Materiály se zabývali opakovaně na komisích, kdy projednávali materiál v listopadu. Ještě se 

tam dořešila formulace ohledně používání razítek. Komise materiál doporučuje schválit. J. Janoušek – jedná se o celý statut FJFI. 

Usnesení 11-15: AS ČVUT schválil předložený Statut FJFI ve verzi 2 Final.  
Počet osob s hlasovacím právem: 35 
Hlasování: 34-0-1 Usnesení bylo přijato.   

12. Schválení ŘDS FEL 
P. Páta – předkládají návrh změny řádu doktorského studia. Přistoupili k bez kreditového systému a změny reflektují zkušenosti. První je posun 
zkoušky z angličtiny k přijímacím zkouškám, a ne u odborné rozpravy. Pokud zkoušku nesloží tak se jim zařadí do studijního plánu anglicky jazyk. 
Druhý návrh jsou publikační požadavky, chtějí zařadit 2 citační indexy. Studenti, co studují historii vědy a techniky tak mohou mít dostatečné 
publikace pro obhajobu disertační práce. V rámci WoS je ještě jeden nový index, ale zatím ho nechtějí zařadit. I. Richter – zabývali se tím 

korespondenčně a doporučují schválit. 

Usnesení 11-16: AS ČVUT schválil ŘDS FEL.  
Počet osob s hlasovacím právem: 35 
Hlasování: 34-0-1 Usnesení bylo přijato.   

13. Vyhlášení termínů dalších zasedání 

J. Janoušek – přečetl navrhované termíny. Jedná se tradičně o poslední středy v měsíci. 

Usnesení 11-17: AS ČVUT vyhlásil další zasedání Akademického senátu na 31.1., 28.2, 27.3., 24.4., 29.5. a 26.6.  
Počet osob s hlasovacím právem: 35 
Hlasování: 33-0-2 Usnesení bylo přijato.   

14. Různé 
K. Pilná – první bod jsou informace k volbám. Na FBMI proběhly, na FSv probíhá druhé kolo. Celkové hodnocení voleb proběhne na lednovém 
zasedání, plánují vytvořit metodiku, návody a vyřešit zapracování změn, oprav z těchto i minulých voleb. Na FELu proběhly doplňující volby a 
student už má mandát. Byl na dnešek pozván? J. Janoušek – od volební komise nedostal informaci, takže o tom nevěděl. Napravíme to. R. Holý – 
volební aplikace bude v procesu. Musí to být přenositelné na další roky a navazovat. Aby bylo jasné, co se má udělat a jak to má fungovat, tak aby 
volby proběhly. Vznikly další otázky, které jsou jak technického rázu, tak i metodického. Řešilo se, že tam je možnost jednoho hlasování v rámci 
celé školy. Jsou tam věci, co je potřeba vyřešit v rámci zpětné vazby.  

K. Brůhová – podle jednacího řádu se chce přihlásit do legislativní komise. Také by se chtěla vzdát mandátu v komisi KRK. M. Stejskal – jako 
předseda komise KPZ požádal o hlasování o odstranění externího člena J. Řezníčka. J. Vokřínek – členství externího člena zaniká jeho žádostí. K. 

Pilná – taky se chce přihlásit do legislativní komise.  

R. Zeman – jsou objednané 2 stoly na ples v hlavním sále. Jsou to stoly s večeří, lístky jsou v informačním centru. Je schopen sám rezervaci zajistit.  

O. Váňa – je to jeho poslední senát na ČVUT. Všem poděkoval za spolupráci a popřál všem hodně štěstí a píle. Rektor – poděkoval AS za práci a 
jednání. Popřál všem krásné Vánoce. J. Janoušek – ukončil zasedání. 

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Smlouva%20o%20zrizeni%20VB%20mezi%20CVUT%20a%20EG.D?csf=1&web=1&e=mWu6ky
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Delegace%20do%20RVS?csf=1&web=1&e=sSEEW9
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Delegace%20do%20RVS?csf=1&web=1&e=sSEEW9
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-12-13/Delegace%20do%20RVS?csf=1&web=1&e=sSEEW9
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Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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